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Els alcaldes del Gironès estan preocupats per la
manca d´agents dels Mossos
Van demanar a Interior una policia mancomunada abans de l'estiu i
encara no tenen resposta

GIRONA | LAURAFANALS
Els alcaldes del Gironès no han rebut encara resposta per part d'Interior a la seva proposta de crear un cos de
policia mancomunat entre Quart, Fornells de la Selva, Bescanó i Sant Gregori, i exigeixen al secretari general
del departament, Joan Boada, que els digui que sí o no el més aviat possible, per evitar fer informes i estudis
innecessaris. Així ho va explicar ahir el president del Consell Comarcal, Lluís Freixas, durant el Consell
d'alcaldes celebrat ahir al vespre. Segons Freixas, els responsables municipals de la comarca estan preocupats
per la falta d'efectius dels Mossos d'Esquadra i temen per la seguretat dels seus veïns, i per això demanen a
Boada que els doni una resposta el més aviat possible.
Freixas va assegurar que, en matèria de seguretat, el Gironès va "molt malament" i va lamentar que Boada no
hagi fet cap pas per solucionar la situació: "Ja fa tres anys que li vam demanar que això s'havia d'arreglar, però
des de llavors hem anat enrere i cada cop s'ha espatllat més", va afirmar Freixas.
Segons la proposta dels alcaldes gironins, la policia mancomunada hauria de començar a aquestes quatre
poblacions mitjanes (Quart, Fornells, Bescanó i Sant Gregori) i després estendre's a altres localitats. "Per
separat és impossible, però totes juntes ho podrien fer", va assenyalar el president del Consell Comarcal.
Davant la manca de resposta, Freixas intueix que el seu suggeriment "no convenç" a Interior, però demana
tenir una resposta tan aviat com sigui possible.
El Consell d'Alcaldes d'ahir també va servir per a parlar de taxes i preus públics. De cara a l'any 2009, el
Consell Comarcal ha decidit no apujar els preus d'aquells serveis que ofereixen directament els serveis tècnics
de l'ens, tot i que sí que hauran d'apujar aquells que estan externalitzats, ja que depenen d'altres empreses i
hauran de variar una proporció del preu d'adjudicació. Així doncs, el preu del servei de teleassistència i ajuda a
domicili baixarà, el transport i la deixalleria incrementaran al voltant d'un 4,5% i el menjador escolar
s'incrementarà per sota de l'IPC. L'objectiu del Consell gironí és facilitar les coses als ciutadans de cara a la
crisi econòmica.
D'altra banda, l'ens comarcal també va presentar ahir un nou servei d'informació sobre les subvencions: un
butlletí electrònic que informarà de les ajudes a les quals pot optar cadascú. Els ciutadans podran omplir uns
paràmetres a través del web i allà podran veure quines són les subvencions que s'ajusten més a les seves
necessitats.

L'oferta de Localred
Finalment, dos representants de Localred van assistir també a la reunió per presentar-los la possibilitat
d'agrupar els diferents serveis de comunicació (noves tecnologies, telefonia mòbil, etc.), per tal de compartir-
los i aconseguir un major estalvi. Segons Freixas, aquest estalvi repercutiria en els ciutadans, a causa també de
la crisi econonòmica.


